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 Punkt  

 1. Mötet öppnas 

Lars Rydstedt hälsade alla välkomna och öppnade dagens möte. 

 

 

 2. Val av sekreterare 

Till sekreterare valdes Charlott Jonsson. 

 

 

 3. Val av två justerare 

Till att justera dagens protokoll valdes Göran Hagman och Roger Lindström. 

  

 

 4. Närvarokontroll 

Se ovan. 

 

 

 5. Anmälan av övriga frågor som kan innebära justering av dagordningen 

Inga frågor. 

 

 

 6. Godkännande av dagordningen 

Föreslagen dagordning godkändes.  

 

 

 7. Godkännande av föregående protokoll och gamla ärenden 

Från protokollet den 10/8 - 2022 noterades följande: 

-§10. Vandringspriser. Punkten klar! 

-§17. Redovisning av svar angående klagomål från stämman med mera. Kvarstår 

 

Från protokollet den 18/3 noterades följande: 

-§15. Planeringsgrupp 80-årsfirande. Kvarstår  

 

Protokollet från 29 juni lades till handlingarna, några gamla ärenden kvarstår. 
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 8. Rapport från AU – fastställande av AU:s beslut 

Ett AU-möte ägde rum 7 augusti, alla domar- och utställningsansvariga bjuds in 

till seminarium anordnat av SKK. AU beslutade att Svenska Dreverklubben står för 

kostnaden för en deltagare per lokalklubb att deltaga på ett seminarium. Detta blir 

då maximalt 12 600 kr totalt. Reseersättning och boende får lokalklubbarna stå för. 

CS fastställde AU:s beslut. 

 

 

 9. Kommittéernas rapporter 

 
 

 • Avelskommittén 

Charlott Jonsson informerade om kommitténs arbete vilket löper enligt 

aktivitetsplanen.  

Avelskommittéen har haft ett litet möte och registrerat inkomna 

lungödemsfall och DNA-resultat. Vi ska kontakta Agria och Svedea för 

att undersöka ifall de fått in lungödemsfall som vi inte känner till, då vi 

misstänker att alla lungödemsfall inte registreras. Till nästa CS ska ett 

förslag om hur man kan få en hund som drabbats av lungödem 

friskriven. Kommittén måste även se över annonserna för hanhundarna 

överensstämmer med nya RAS. 

 

• Jakt &Utställningskommittén 

Göran Hagman redogjorde för kommitténs arbete vilket löper enligt 

aktivitetsplanen. 

Har-SM-hundarna är uttagna och listan är publicerad. Jyrki och Roger 

kommer att ha ett möte med deltagarna i nordiska inför kommande 

mästerskap. För att åka till Finland krävs rabies-vaccin, även första-

reserven ska få rabies-vaccin bekostat av klubben.  Inför 

drevprovssäsongen håller kommittén på att ta fram ett PM som ska gå ut 

till klubbarna hur kommissarierna ska jobba, även ett Teams-möte 

kommer att hållas. Tanken är att detta ska vara ett stöd till 

kommissarierna. Kommittén kommer att ta fram listor över vilka 

klubbar som ska arrangera arrangemang fram till 2030. Har inte klubben 

förmåga att arrangera ska den kunna säga nej.  Kommittén kommer att 

kontakta alla klubbarna om identifiering av hundar av andra raser vid 

viltspårsprov och hur vi ska jobba på det. Kommittén ska gå ut med 

information om vikten av att anmäla oacceptabelt beteende på alla 

arrangemang som klubben har. Frågan kom upp, om att pris taget på 

championatgrundande unghundsprov,inte godkänns som 

försäkringsvärdehöjande av AGRIA. Lars fick i uppgift att ta kontakt 

med AGRIA för ett förtydligande! Inför kommande uppdatering av 

domarkompendiet ska vi se över formuleringen av fronter, vi upplever 

att dåliga fronter döms för snällt. Klubbarna behöver också utbildas i 

bestyrelserapporter. 

 

• PR, media och sponsorkommittén 

Christian Janson redogjorde för kommitténs arbete vilket löper enligt 

aktivitetsplanen. 

Följande arbetsfördelning gäller inom kommittén:  
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Kommittéordförande med övergripande ansvar, Christian Janson 

Sociala medier, Jakob Bergvall 

Årsboken, Charlott Jonsson 

Hemsidan, Josefin Börjesson 

Kontakt med Risbergs, Lena, Charlott o Christian 

Dokument i Reduca, Hela kommittén 

 

Kommande arbetsuppgifter: 

Domarkompendium 

Foldern: Allt om drever 

Rollups, klä om    

Rollups, nya 

Strandflagga    

Kriterier för bilder till boken 

Få in avelsannonser till årsboken 

Söka sponsorer/samarbetspartners 

Göra ny aktivitetsplan 

Annonsera gamla årsböcker för 75kr/st inkl porto 

Uppdaterad webbshop 

 

• Regelrevideringskommittén 

Roger Lindström rapporterade att kommittén inte har haft något möte i 

sommar, nästa möte är den 28 augusti och då ska en omfattande 

planering göras inför kommande revelrevidering samt skapande av 

medlemsenkät. 

 

 

  10. DreverData 

Peter och Charlotta träffade centralstyrelsen och vi gick igenom en lista på buggar 

och nya funktioner vi vill ha in i DreverData. CS skapade en prioritering när de 

olika funktionerna behövs. Framöver ska vi ha ca tre releaser per år. En separat 

diskussion hölls med Peter och Charlotta om ersättning för deras arbete framöver. 

 

11. Planering 2024 

Charlott Jonsson får i uppdrag att ta hänsyn till att det är en jubileumsbok i 

planeringen av nästa årsbok. Lars Rydstedt får i uppdrag att ta fram en skiss på 

hur 80-årsjubiluemsfirandet skulle kunna se ut tills septembermötet. Christian 

Jansson och Bo Johansson fick i uppdrag att ta fram en kvalificerad 

mötesordförande och vice mötesordförande till nästa stämma. 

 

12. Information inför SKK Kennelfullmäktige 22-24 September 2023 

Valberedningen för SKK CS har kommit med ett förslag inför en indikativ 

röstning till SKK CS. Roger Lindström, Lars Rydstedt och Charlott Jonsson 

kommer att delta på SKK KF. Det kommer vara en rad förberedande möten 

inför KF tillsammans med andra jakt- och brukshundsraser. 
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13. Alkoholpolicy 

Centralstyrelsen beslutade om en alkoholpolicy, den publiceras på svenska 

dreverklubbens hemsida under Organisation / Allmän information. Detta 

kommer även att kommuniceras i PM från jakt- och utställningskommittén.  

 

 14. Beslut baserade på kommittérapporter  

Centralstyrelsen beslutade att i de fall det behövs beslut utifrån 

kommittérapporterna så ska beslutsunderlag finnas tillgängliga 1 vecka innan 

kommande CS-möte. Beslutsunderlaget ska finnas tillgängligt i kommittéernas 

minnesanteckningar. 

 

 15. Ansökan om bidrag ur Viltvårdsfonden 

Beslut togs att vi skjuter fram ansökan från viltvårdsfonden till ett senare datum 

då vi inte har tid att ta fram ett tillräckligt underlag för en ansökan. 

 

         

16. Information 

a) Innehållet i Tracker-avtalet gicks igenom. Lars Rydstedt har varit i kontakt 

med Johanna Gillstam, CMO på Open Air Group, gällande samarbete med 

föreningar. En finsk representant kommer att kontakta Svenska 

Dreverklubben och diskutera frågan vidare.  

b) Lafayette kommer med en hundpejl nu i höst, vi bevakar introduktionen av 

den pejlen.  

c) Minifinder är en ny aktör på marknaden som vi gärna vill komma i kontakt 

med för att få mera information. Minifinder har kontor i Växjö. 

 

d) Föreningskunskapsutbildning kan alla medlemmar gå gratis, anmälan sker 

via inloggning på Mitt SKK / Meny SKK shop. Det är en självstudiekurs 

online. 

 

17. Meddelanden 

Slagstigens kennel, ägare Jyrki Vouti, kommer att tilldelas Hamilton-plaketten 

och Walde Dahlstrand kommer att tilldelas SKK förtjänsttecken på kommande 

SKK kennelfullmäktige. 

 

18. Diskussioner 

a) Förläggning av stämma 2026 diskuterades, inget beslut. 

b) Lars Rydstedt presenterar en tidplan för budgetarbetet på nästa möte. 

c) Stadgeförändringar ligger i träda tills SKK har återkommit med en ny plan. 

d) En prioritering av dreverdata gjordes baserat på diskussioner i punkt 10. 

 

19. Övriga frågor att ta upp till diskussion som uppkommit under mötet 

Inga övriga frågor att diskutera. 

 

20. Nästa möte 

      Nästa möte hålls digitalt torsdagen den 28 september kl. 18.00.  
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23. Mötet avslutas 

       Då inget mer förelåg tackade Lars Rydstedt för visat intresse och avslutade helgens 

möte.  

          

 

Vid protokollet: Charlott Jonsson 

 

Justeras digitalt av 

Roger Lindström 

Göran Hagman 

Lars Rydstedt                                        

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


